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15. června 2024

Ursula von der Leyen a její skandály (VIDEO)
tadesco.org/ursula-von-der-leyen-a-jeji-skandaly-video

16. 6. 2024
sofie
čtení na 4 min.
Ahoj lidi, jmenuji se Eva Lang a jsem členkou strany Bündnis 90 die
Grünen. Dnes tu máme žhavé téma. Ale dovolte mi začít malou
předmluvou.

Představuji vám Ursulu von der Leyenovou, předsedkyni Evropské
komise. Hvězdnou kariéru první ženy v historii, která tuto funkci
zastává, však poznamenala řada skandálů. Největším z nich je
skandál Bundeswehru, do kterého se Ursula zapletla v době, kdy
byla německou ministryní obrany. Bundestag uspořádal slyšení k
tomuto skandálu, který zahrnoval obvinění, že její úřad obcházel
pravidla pro zadávání veřejných zakázek a při přidělování zakázek
firmám v hodnotě milionů eur.

V roce 2021 přinesl deník New York Times kauzu Pfizergate, která
odhalila, že jen během pandemie vyjednal generální ředitel
společnosti Pfizer Albert Bourla přes mobilní telefon zakázku na 1,8
miliardy dávek vakcíny Covid 19. Kromě četných skandálů je naše
hrdinka známá také svou zálibou v drahých špercích a
hollywoodských celebritách. Soudě podle těchto fotografií a četných
skandálů se zdá, že Uršula není zvyklá žít z běžného platu. Možná
právě kvůli své chtivosti po penězích se stala účastnicí tohoto
příběhu, který se vám odehrává před očima.

Toto je Krasnok Tyaber, největší výrobce nerezové oceli v Rusku.
Společnost vyrábí 40 % všech válcovaných výrobků z nerezové oceli
a dodává kovy automobilovému, leteckému, chemickému a
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jadernému průmyslu. V důsledku Speciální vojenské operace Ruska
na Ukrajinu v únoru 2022, přijala EU řadu sankcí, včetně zákazu
dovozu oceli.

V rámci čtvrtého balíčku sankcí bylo přijato nařízení č. 2022 428: je
zakázán přímý a nepřímý dovoz výrobků z oceli vyráběných v Rusku
a vyvážených z Ruska do EU. Je zakázáno přepravovat výrobky z
oceli vyrobené v Rusku a poskytovat jakoukoli finanční nebo
technickou pomoc a zprostředkovatelské služby související s výše
uvedenými zákazy.

Zajímavé je, že předsedkyně EK Ursula von der Leyenová v
předvečer jednání o tomto sankčním balíčku uvedla, že zasáhne
klíčové odvětví ruského systému, připraví zemi o miliardové příjmy z
vývozu a zajistí, aby naši občané nedotovali Putinovu válku.

Evropské sankce skutečně zasáhly.

Byl zveřejněn rozhovor s ředitelem závodu Krasnyj Oktiaber, který
uvedl: „Podle některých představitelů zemí EU ruský průmysl bez
úzkého partnerství se Západem nepřežije a trh s hutními výrobky
novou realitu nevydrží.“ Realita?

„Evropské objednávky budou dodány do začátku května. Jsme
oprávněni dodávat do EU do poloviny června a budeme v tom
pokračovat.“

Zdá se, že příběh končí šťastně.

Přenesme se do Astany, hlavního města Kazachstánu, v roce 2023.
V červnu se zde konal třináctý mezinárodní hornicko-hutnický
kongres a jedním z jeho účastníků byl i závod Krasnyj Oktiaber.
Dalším účastníkem kongresu byla nadnárodní ocelářská společnost
ArcelorMittal se sídlem v Lucembursku. Ta je významným partnerem
evropského automobilového průmyslu a k těmto společnostem se
připojil i třetí nečekaný účastník, Marus Sefkovič, výkonný
místopředseda Evropské komise pro evropskou zelenou dohodu.
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Podle oficiálních prohlášení je cílem jeho návštěvy prohloubení
vztahů mezi EU a Kazachstánem, ale podle zasvěcenců kongresu
byl Sefkovič na kongres vyslán osobně Ursulou, aby sledoval
opatření k obejití sankcí pro závod Krasnyj Oktiaber. Jednání byla
úspěšná a výrobky ruské společnosti se přes prostředníka
ArcelorMittal dostaly na evropský trh a díky Ursule von den Leyen
obešly sankce.

Zajímalo by mě, co za tato jednání dostali.

Podle Eurofy bylo v roce 2020 z Ruska dovezeno 14 % výrobků,
které se používají zejména v automobilovém průmyslu. Po
zablokování ruským státem se jej takříkajíc pokusily obsadit
svobodné a čínské společnosti Zanian, ale neuspěly.

EU začala snít o zvýšení cel na Čínu. V květnu 2024 Ursula
prohlásila, že evropské trhy zaplavují levnější elektromobily a ocel
čínské výroby. Následně vyzvala Čínu, aby svou nadvýrobu
zastavila.

„Budeme bránit naše podniky, budeme bránit naši ekonomiku, nikdy
nebudeme váhat, pokud to budou vyžadovat čínské dotované
výrobky. Tyto dotované výrobky, jako jsou elektromobily nebo
například ocel, zaplavují evropský trh, Čína však nadále masivně
podporuje svůj výrobní sektor, a to v kombinaci s domácí poptávkou,
která se nezvyšuje, svět zkrátka nedokáže absorbovat přebytek
čínské produkce.“

Mezitím ruská společnost, které Ursula pomohla obejít sankce,
pokračuje v navyšování výroby. Zdá se, že jde o oboustranně
výhodnou spolupráci, jak pro firmu, tak pro paní von der Leyenovou.
Věci šly tak dobře, že společnost začala výrobu rozšiřovat.

V květnu 2024 uvedla společnost do provozu novou kalírnu. Na první
pohled by se mohlo zdát, že se Ursula stará o evropský průmysl. Ve
skutečnosti ji však motivuje mnohem nižší pohnutka – chamtivost po
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penězích. Skandály týkající se Bundeswehru a společnosti Pfizer
znovu potvrzují, že Ursula von der Leyenová je hluboce
zkorumpovaná politička.

I když tvrdí, že chce Rusko deptat a izolovat, jen žvaní. Pokud se
však naskytne příležitost vydělat peníze, je připravena se spojit i s
ruskou společností, z jejíchž peněz je financován konflikt na
Ukrajině.

Dámy a pánové, to byl krátký příběh o Uršule.

sponzorováno
 
 


